

**MINUTES OF PROCEEDINGS**

TUESDAY, FEBRUARY 9, 1993

(3)

*[Text]*

The Sub-Committee on Senior Citizens Health Issues of the Standing Committee on Health and Welfare, Social Affairs, Seniors and the Status of Women met at 9:42 o'clock a.m., this day, in Room 237-C, Centre Block, the Chair, Edna Anderson, presiding.

*Members of the Sub-Committee present:* Edna Anderson, Lawrence MacAulay and Neil Young.

*Acting Member present:* Ken Atkinson for Bruce Halliday.

*In attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament:* Nancy Miller Chénier, Research Officer.

*Witnesses: From One Voice - The Canadian Seniors Network:* Berdie Darrah, Chair, NBSCF; Reta Deunisch-Turner, Older Women's Network and Claudette Légaré, Elder Abuse Project Manager.

Pursuant to Standing Order 108(2) and its order dated Monday, April 27, 1992, the Sub-Committee resumed consideration of its study of elderly abuse (*See Minutes of Proceedings and Evidence, dated Tuesday, February 2, 1993, Issue No. 1*).

Claudette Légaré and Berdie Darrah made opening statements and with the other witness, answered questions.

At 10:37 o'clock a.m., the Sub-Committee adjourned to the call of the Chair.

Eugene Morawski

*Clerk of the Sub-Committee***PROCÈS-VERBAL**

LE MARDI 9 FÉVRIER 1993

(3)

*[Traduction]*

Le Sous-comité des questions de santé concernant les personnes âgées du Comité permanent de la santé et du bien-être social, des affaires sociales, du troisième âge et de la condition féminine se réunit à 9 h 42, dans la salle 237-C de l'édifice du Centre, sous la présidence de Edna Anderson (*présidente*).

*Membres du Sous-comité présents:* Edna Anderson, Lawrence MacAulay et Neil Young.

*Autre député présent:* Ken Atkinson remplace Bruce Halliday.

*Aussi présente: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement:* Nancy Miller Chénier, attachée de recherche.

*Témoins: De la Voix - Le Réseau canadien des aînés:* Berdie Darrah, présidente, FCANB; Reta Deunisch-Turner, Réseau des aînés; Claudette Légaré, gestionnaire du projet.

Conformément à l'article 108(2) du Règlement et à son ordre de renvoi du lundi 27 avril 1992, le Sous-comité reprend son étude sur les mauvais traitements infligés aux personnes âgées (*voir les Procès-verbaux et témoignages du mardi 2 février 1993, fascicule n° 1*).

Claudette Légaré et Berdie Darrah font un exposé et, avec l'autre témoin, répondent aux questions.

À 10 h 37, le Sous-comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

*Le greffier du Sous-comité*

Eugene Morawski